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  27/9/2021 :خيراتلا
٥٣٥/٢٠٢١ :عجرملا  

	 
 
   نيمرتحملا   ناسرفلاو نيبردملاو تلابطسلإاو كلاملا /ةداـسـلا

 
 ،هتاكربو هللا ةمحرو مكيلع ملاسلا

 
 و يليهأت مك 80و يليهأت مك 40 ةفاسمل ةردقلل ةيملاعلا بيذوب ةيرق قابسل ليجستلا :عوضوملا

 8/10/2021  خيراتب
 

 مكب بحرنو ،حاجنلاو مدقتلا ماود مكل نينمتم ةيحتلا بيطأ قابسلاو ةيسورفلل تاراملإا داحتا مكيدهي
 ةفاسمل ةردقلل ةيملاعلا بيذوب ةيرق قابسل ليجستلا نأب مكملاعا دونو 2021/2022 مسوملا ةيادب يف

 قفاوملا ءاعبرلأا موي رهظ 12:00 ةعاسلا أدبي فوس 8/10/2021 خيراتب يليهأت مك 80و يليهأت مك 40
 :يلي امك 6/10/2021 قفاوملا ءاعبرلأا موي رهظ 12:00 ةعاسلا ةياغلو 29/9/2021
  ةكراشملل هب حومسملا ىصقلأا دحلا قابسلا  خيراتلا

 سراف 200  يليهأت مك 40  8/10/2021

 سراف 200  يليهأت مك 80  8/10/2021

 
 :نأ اًملع

  .يليهأت مك 40 قابس يف لبطسا/ لويخ 4 ـــــــب ددحم ليجستلا  .1
  يليهأت مك 80 قابس يف لبطسا/ لويخ 4 ـــــــب ددحم ليجستلا .2
 .)حابصلا يف( قابسلا موي سفن يف نوكي فوس يرطيبلا صحفلا .3
 .تاقابسلا هذهل ليجستلا ىلع قبطي فوس ينورتكللاا عفدلا ماظن  .4

 
 ،،،ريدقتلاو مارتحلاا قئاف لوبقب اولضفتو

 
 

 يرجاهلا دمحم مناغ .د
 ماعلا نيملأا
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Date: 27/9/2021  
Ref: 535/2021 
 
 
To:  Owners/Stables/Trainers and Riders 
 
 
Greetings, 
 
Subject: Registration for the Novice Qualifiers 40 km, 80 km to be held in Bouthib 
International Endurance Village on 8/10/ 2021. 
 
 
The UAE Equestrian and Racing Federation extends its greetings and welcoming all to the 
new endurance season 2021-2022 and wishes all a successful endurance season. We would 
like to inform our patrons that registration for Novice Qualifiers 40 km, 80 km scheduled on 
8/10/2021 at Bouthib International Endurance Village will start at 12:00 PM on Wednesday, 
29/09/2021 and until 12:00 pm on Wednesday, 6/10/2021: 
 

Date Ride Maximum allowed to 
participate 

8/10/2021  Novice Qualifiers 40 km 200 athletes  

8/10/2021  Novice Qualifiers 80 km  200 athletes 

 
 

1. Registration is limited to 4 horses/stable in the Novice Qualifiers 40 km. 
2. Registration is limited to 4 horses/stable in the Novice Qualifiers 80 km. 
3. The Pre-ride inspection will be on the same day of the ride (in the morning) 
4. The electronic payment system will be applied to the registration of these races. 

 
Thanking you, 
 
 

 
 

Dr. Ghanem Mohammed Al-Hajri 
Secretary-General 
 
 
 


